LVCCC Church Media Opt-Out Form 拉斯維加斯中華基督徒禮拜堂媒體選擇退出表格

Some persons may choose not to have their photos/videos, or those of their children, used and we respect their wishes. Therefore, we are providing this Media Opt-Out form for individuals or families who prefer NOT to have photographs/videos of themselves used by the church.

IF YOU HAVE NO OBJECTION TO CHURCH USE OF YOUR PHOTOGRAPH/VIDEOS, YOU DO NOT NEED TO SIGN OR RETURN THIS FORM.

如果您不反對本教會使用您或家庭成員的照片/視頻,則無需簽署或送回此表格。

有些人可能不想讓本教會使用他們或他們未成年子女的照片/視頻,我們會尊重他們的意願。因此, 我們為這些個人或家庭提供此"媒體選擇退出表格"。

I do not wish my photograph/videos, or those which include members of my family who are listed below, to be used in a still photograph display, videotape, PowerPoint presentation, television or motion picture production that is produced, used, or distributed by LVCCC for church purposes in publications, whether in print, broadcast, or on the internet.

我不希望我的照片/視頻,或以下列出我的未成年子女的照片/視頻用於中華基督徒禮拜堂照片展示、錄像帶、幻燈片或Powerpoint 微軟演示文稿軟件、電視或電影片。

Name (Please Print) 姓名 (請用印刷體)		
Minor's Name If Applicable 未成年子女姓名 (如果適用)		
Signature	Date	
 簽名	 日期	

To help Photographer/Videographer avoid taking photos/videos including you (or your minor), please provide a picture of you (or your minor) to be attached by you or church office on the next page:

為了幫助攝影師/攝像師避免拍攝包括您(或您的未成年人)在內的照片/視頻,請提供您(或您的未成年子 女) 的近照,以便您或教會辦公室附在下一頁存檔:

